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 65 
Agenda  

 

1. Opening en mededelingen 

 

De voorzitter opent de vergadering om 18.15 uur en heet alle aanwezigen welkom in de 70 
vergadering. Berichten van verhindering zijn ontvangen van de heer Zoon (PvdD), mevrouw 

Van Andel (CDA) en de heer Haijen (SP). Voor de volgende vergadering op 26 november vindt 

van 17.30 tot 18.00 uur een technische briefing over de tussenstand van het Klimaatakkoord 

plaats. Op dezelfde avond staat dit onderwerp op de agenda van de commissie.  

 75 
2. Inloophalfuur 

 

Er zijn geen insprekers.  

 

3. Vaststellen agenda, verslag van de vergadering van 17 september 2018, lange 80 
termijnagenda en moties- en toezeggingenlijsten 

 

Agenda 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 85 
Verslag 17 september 2018 

Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

Strategische Statenagenda 

De volgende onderwerpen staan geagendeerd voor de volgende vergadering: 90 
voortgangsrapportage economische agenda, discussienota PvdA over Voedsel Verbindt, stand 

van zaken Klimaatakkoord met vooraf een technische briefing, de Kop werkt en actualisatie 

evaluatie kader subsidies.  

 

Moties- en toezeggingenlijsten 95 
De lijst wordt voor kennisgeving aangenomen.  

 

4. A-agenda Communicatiebeleid, integriteit, PS/GS zaken, juridische zaken en 

internationale betrekkingen/public affairs (dhr. Remkes) 

4.a. Juridische Zaken: Voordracht wijziging verordening op de behandeling van bezwaar- 100 
en klaagschriften Noord-Holland 2014  

 

De heer De Groot (D66) vindt het een hamerstuk. 

 

Mevrouw Van Rooij (PvdA) vindt het een hamerstuk. Hoe heeft de evaluatie plaatsgevonden 105 
en wie waren erbij betrokken? 

 

De heer Klein (CU/SGP) vindt het een hamerstuk. Hoe verhoudt het verhoogde percentage van 

200 of 300% zich tot de basisnorm?  

 110 
De heer Gringhuis (GL) vindt de wijzigingen logisch en rechtvaardig. De vergoedingen voor de 

commissie worden op gelijk niveau gebracht met overige provincies. Hopelijk gaat het college 

deze redenering voor meer onderwerpen toepassen, zoals voor de opcenten die in Noord-

Holland het laagste zijn van alle provincies. Het is een hamerstuk.  

 115 
Mevrouw Bezaan (PVV) vindt het een hamerstuk. 

 

Mevrouw Lagerveld (VVD) vindt het een hamerstuk. De vraag is waarom de vergoedingen in 

Noord-Holland lager waren dan bij andere overheden. Waren er problemen met de werving 

van leden? 120 
 

Mevrouw De Meij (50plus) vindt het een hamerstuk. Een van de argumenten voor aanpassing 

van de vergoeding is dat een vergelijking met andere provincies heeft plaatsgevonden, maar 

bijvoorbeeld de werkdruk is helemaal niet beoordeeld. Het is jammer dat hier geen aandacht 

voor is geweest. Zij vraagt hoe is omgegaan met de problemen met opleidingen voor een 125 
commissielid. Hierover is niets terug te vinden in de stukken.  
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De heer De Kam (CDA) vindt het een hamerstuk en sluit zich aan bij de vraag van de PvdA.  

 

Mevrouw Boelhouwer (SP) sluit zich aan bij GL.  130 
 

De heer Remkes meldt dat 50plus refereert aan de uitgebreide correspondentie met een lid 

van de HAC over personele problemen maar deze zijn intussen goed afgewikkeld. De 

problemen zijn gemeld via een klokkenluider, hetgeen aanleiding was voor het inwinnen van 

extern advies. Naar aanleiding van de aanbevelingen wordt nu een aantal aanpassingen in de 135 
verordening doorgevoerd, waarvoor vandaag het voorstel voorligt. Gelijktijdig zijn de 

vergoedingen vergeleken met andere provincies en toen bleek dat deze in Noord-Holland 

redelijk laag waren, reden om deze gelijktijdig met de overige aanpassingen te verhogen. 

Vergoedingen worden voortaan toegekend per vergadering en niet meer per dagdeel. De 

werkdruk wordt bepaald door de inhoud en zwaarte van bezwaarschriften en daarvoor kan 140 
geen vergelijking met andere provincies worden gemaakt. Ter verduidelijking is in de 

verordening opgenomen dat giften volledig zijn uitgesloten. Voor eventuele scholing moet 

een voorziening worden getroffen. Voorstellen ten aanzien van het gelijktrekken van opcenten 

of cultuurbudgetten dienen met de betreffende gedeputeerden te worden gedeeld. 

Herbenoeming als lid is geen automatisme. GS hebben gesprekken gevoerd met de leden die 145 
herbenoemd moesten worden en van een aantal leden is besloten deze niet te herbenoemen, 

maar hier worden geen verdere problemen verwacht. 

 

De voorzitter concludeert dat het voorstel als hamerstuk naar PS wordt doorgeleid. 

 150 
5. Rondvraag portefeuille dhr. Remkes en terugkoppeling deelname gemeenschappelijke 

aangelegenheden en Europa 

 

De heer Hietbrink (GL) heeft het verslag bestuurlijke verkenning ontvangen van de 

waarnemend burgemeester van Amstelveen, de heer Eenhoorn.  In de regio is veel commotie 155 
ontstaan naar aanleiding van dit verslag. Kunnen GS nader ingaan op de problemen in de 

regio en welke rol spelen GS in het vervolgtraject? 

 

De heer Remkes constateert dat deze vragen eigenlijk thuishoren bij de gedeputeerde met de 

bestuurlijke portefeuille, maar toevallig bezoekt de heer Remkes vanavond de gemeente 160 
Aalsmeer om de profielschets voor de nieuwe burgemeester in ontvangst te nemen. De 

prealabele vraag of de situatie aanleiding is voor de provincie om te acteren, is nog niet 

beantwoord, maar dat zal in de toekomst zeker gaan gebeuren. Voor Aalsmeer is er geen 

aanleiding om te zeggen dat de notitie de wereld helemaal veranderd heeft. Overigens is 

iedere burgemeester vrij om een bestuurlijke verkenning uit te voeren.  165 
 

6. A-agenda Algemeen  

6.a. Begroting 2019 en Memorie van Antwoord 

 

De heer Hietbrink (GL) heeft een vraag gesteld over het in kaart brengen van risico-objecten. 170 
In het antwoord wordt gesteld dat de provincie een beperkte verantwoordelijkheid heeft en 

dat 10% van deze objecten niet in kaart is gebracht. Heeft de provincie hier nog een 

verantwoordelijkheid en is er sprake van doorzettingsmacht bij deze 10%? 

 

De heer Remkes meldt dat geen sprake is van aanvullende verantwoordelijkheden voor de 175 
provincie.  

 

Mevrouw Van Rooij (PvdA) constateert dat sommige budgetten voor cultuur en welzijn de 

afgelopen periode sterk zijn ingekort. Zij vraagt daarom in de volgende periode toch speciale 

aandacht te besteden aan het dorpswerk, Sportservice Noord-Holland en cultuureducatie 180 
aangezien deze bovenregionale activiteiten heel waardevol zijn voor de samenleving. Tevens 

verzoekt zij extra aandacht voor het naoorlogse erfgoed van de wederopbouw van 1940 tot 

1965. Zij hoopt hier nog een keer samen over te kunnen spreken.  

 

Mevrouw De Meij (50plus) vraagt of de PvdA voor de komende Statenperiode bereid is de 185 
betreffende budgetten weer te vullen. 
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Mevrouw Van Rooij (PvdA zit niet aan de onderhandelingstafel van de coalitie en kan hier 

geen uitspraken over doen. Zij wil hier wel voor pleiten. 

 190 
De heer Wiesehahn (VVD) constateert dat het goed gaat met Noord-Holland en ook met de 

begroting. In een vorige commissievergadering heeft de gedeputeerde gemeld dat er 1 

miljoen euro extra voor Recreatieschap Spaarnwoude wordt uitgetrokken, maar tevens werd 

toegezegd na te gaan bij het bestuur of er mogelijkheden zouden zijn zodat dit bedrag niet 

nodig zou zijn. In het antwoord op de technische vragen is daar geen duidelijkheid over 195 
gegeven. Wat zijn de resultaten van het overleg met het bestuur? Opnieuw wordt aandacht 

gevraagd voor de invulling van de relatie met ProBiblio die twee wettelijke taken voor de 

provincie vervult, namelijk ervoor zorgen dat de distributie van titels bij alle bibliotheken op 

orde is en het bevorderen van de innovatieagenda. Deze agenda kent een aantal speerpunten 

waarvan er op dit moment twee vervuld worden en twee andere niet, terwijl de laatste twee 200 
precies raken aan de liberale grondbeginselen, namelijk het bevorderen van de eigen 

verantwoordelijkheid en persoonlijke ontwikkeling. Tevens bestaan er verschillen tussen de 

bijdragen van Noord- en Zuid-Holland aan ProBiblio. Wat is er in Noord-Holland anders dan in 

Zuid-Holland waardoor de mogelijke kwaliteiten van de bibliotheken achterblijven bij Zuid-

Holland? 205 
 

De heer Van Liere (PvdD) vindt deze begroting weinig verrassend maar wel voorspelbaar 

gezien de samenstelling van de coalitie. Klimaatverandering en het tegengaan van verlies aan 

biodiversiteit vereisen meer maatregelen dan enkel goede zaken stimuleren. Er moet dus een 

einde komen aan het uitvoeren van de verkeerde acties. Dit is te weinig verankerd in het 210 
beleid van de provincie en in de begroting.  

 

De heer Wiesehahn (VVD) vraagt welke acties er verkeerd zijn en niet meer uitgevoerd 

moeten worden. 

 215 
De heer Van Liere (PvdD) noemt als voorbeeld de investering in Pallas Petten en de keuze 

tussen een economie gericht op groei of gericht op economische ontwikkeling binnen de 

grenzen van de aarde.  

 

De heer Klein (CU/SGP) stelt vast dat de doelenboom voor programma 4, milieu en energie, 220 
realistischer is ingericht en er is een aantal concrete beleidsindicatoren vermeld. Dit is een 

goede basis om het voortgaande beleid op te toetsen. 

 

De heer De Kam (CDA) stelt vast dat er voor Distriport een risicobedrag van 4,9 miljoen euro 

is opgenomen waarvan de kans dat het risico zich voordoet, 40% is met een einddatum eind 225 
2018. Is deze kans realistisch? 

 

De heer Bouberg Wilson (ONH) constateert bij punt 1.2. het organiseren van openbaar 

bestuur dat er veel taken in het kader van de decentralisatie naar de gemeenten zijn 

overgedragen. Daarbij is de provincie formeel niet betrokken, maar wordt zij op grond van de 230 
aanwezige kennis en organisatie op grond van het vaak bovengemeentelijke of regionale 

belang wel om betrokkenheid gevraagd en om regionale taken op te pakken, terwijl de 

provincie minder middelen uit het Provinciefonds ontvangt. Is dit iets dat in IPO verband aan 

de orde zou moeten komen, IPO in de rol van behartiger van regionale opgaven ten behoeve 

van gemeenten? Op bladzijde 296 tabel 4.4.1, is in de voetnoot de verklaring van de 235 
besteding Meewind verantwoord, maar de cijfermatige informatie in de tabel ontbreekt.  

 

De heer Kaptheijns (PVV) dankt voor de beantwoording van de technische vragen. Bij het 

antwoord op vraag 10 stelt de gedeputeerde dat er 197.736 euro verplicht moet worden 

geïnvesteerd. Kan hierop een toelichting gegeven worden? Op bladzijde 70 van de begroting 240 
staat het uitgebreide provinciale beleidskader van programma 4, milieu, maar bij het EU en 

Rijksbeleid staat dat met betrekking tot het wettelijke beleidskader regelgeving voor milieu, 

energie en circulaire economie deels vanuit Europa en deels vanuit het Rijk komen. Wederom 

wordt benadrukt dat het de EU betreft en niet Europa.  

 245 
De heer Hietbrink (GL) refereert aan vraag 35 over sponsoring. Bij de evenementen ontbreekt 

Jumping Amsterdam. Is dat correct?  

 

Mevrouw De Meij (50plus) heeft geen opmerkingen.  
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 250 
De heer De Groot (D66) heeft geen opmerkingen of specifieke vragen. 

 

Gedeputeerde Tekin meldt in antwoord op de vraag over de recreatieschappen en 1 miljoen 

euro extra voor Spaarnwoude dat hierover voor de zomer het gebat gevoerd is en toen heeft 

hij al aangegeven te betwijfelen of hij zou slagen in de opgave. Samen met Amsterdam is 255 
getracht om de volgorde om te draaien, maar van de zes partijen, eigenaar van de 

Gemeenschappelijke Regeling, hebben vier partijen besloten om de volgorde niet om te 

draaien en dus structureel 1 miljoen euro uit te trekken. Amsterdam en de provincie waren 

tegen de procedure en de volgorde, want zij betalen samen ongeveer 70% van de begroting 

van Spaarnwoude. Er is echter geen sprake van gewogen stemmen. Van in totaal 2 miljoen 260 
euro betaalt Amsterdam een paar ton en de provincie 1 miljoen euro. De overige partijen 

dragen maximaal een paar ton bij.   

 

Gedeputeerde Van der Hoek meldt dat de verandering en ontwikkeling van de klassieke 

bibliotheek en de eigen verantwoordelijkheid in de taken van ProBiblio opgenomen zijn. Dit 265 
zit gewoon in het aanbod. Als mensen lid zijn van de bibliotheek dan draagt dat bij aan de 

persoonlijke ontwikkeling en ontplooiing. Er wordt gefocust op jeugd en onderwijs en de 

verandering van de klassieke bibliotheek, daar liggen nu de belangrijkste taken. De vragen 

van ONH zullen schriftelijk beantwoord worden. In antwoord op de PVV, voor het bedrag van 

197.736 euro zijn verplichtingen in het kader van de uitvoeringsagenda aangegaan.  270 
 

Gedeputeerde Bond meldt dat de nieuwe coalitie bepaalt hoe straks wordt omgegaan met 

Sportservice en de provincie dekkende structuur, want wanneer dit wordt overgelaten aan de 

47 gemeenten in Noord-Holland, dan bestaat de kans dat deze structuur uit elkaar valt. De 

zaak Distriport is nog steeds onder de rechter, maar tot nu toe zijn alle uitspraken in het 275 
voordeel van de provincie geweest. De provincie wil de bestemming bedrijventerreinen 

opheffen en samen met de gemeente een zonneakker aanleggen. Zodra er meer nieuws te 

melden is, zal hij de commissie informeren. Jumping Amsterdam ontbreekt in de rij en dat is 

een fout, want ook daar wordt relatiemanagement toegepast. Tijdens de laatste Jumping 

Amsterdam is de box van de provincie ter beschikking gesteld aan de stichting van Yvonne 280 
van Gennip Talent Fonds.  

 

De voorzitter meldt dat dit onderdeel van het verslag aan PS wordt toegestuurd voor de 

volgende Statenvergadering.  

 285 
6.b. Concept programmabegroting 2019 IPO en Bij12  

 

De voorzitter meldt dat het IPO-bestuur de programmabegroting van 2019 al heeft 

vastgesteld en die wijkt iets af van deze conceptbegroting. Deze stukken zijn vandaag aan de 

commissie toegestuurd. De heer Klein en mevrouw Jellema vertegenwoordigen de provincie in 290 
het IPO.  

 

De heer De Kam (CDA) constateert dat de programmabegroting IPO tot in redelijk detail de 

aanpak regionale energiestrategieën beschrijft. Gemeenten leggen in regioverband 

gezamenlijk vast welke maatregelen zij willen nemen om de doelstellingen uit het 295 
Klimaatakkoord te behalen. CDA is groot voorstander van deze benadering, maar dit leidt ook 

tot zorgen. Kan dit ertoe leiden dat provinciale regelgeving belemmerend werkt bij initiatieven 

van gemeenten die het voortouw nemen? Gaan de gezamenlijke regionale energiestrategieën 

leiden tot de doelstellingen in het klimaatakkoord? Kan het IPO over gemeentegrenzen heen 

kijken bij de aanpak RES? De energievraag in Noord-Holland en de druk op de ruimte zijn 300 
groot in vergelijking met bijvoorbeeld Flevoland en Groningen. Is het verstandig om dit 

voorafgaand aan de onderhandelingen te signaleren zodat de doelstellingen voor Noord-

Holland niet onhaalbaar worden? Welke consequenties heeft de moeizame totstandkoming 

van het klimaatakkoord voor de aanpak van het IPO? 

 305 
De heer Kaptheijns (PVV) voelt zich niet aangesproken door de prioriteiten van het IPO om in 

de hoogste versnelling richting energietransitie in te zetten. Hiervoor wordt een bedrag van 

448.000 euro gereserveerd en er is een claim van 220.000 euro voor nieuw beleid. Dat 

belooft weinig goeds. Bij12 vervult een belangrijke functie bij de ondersteuning van provincies 

en gemeenschappelijke werkprocessen. De PVV is bezorgd dat de prioriteiten van het IPO te 310 
snel vooruitlopen op het klimaatakkoord. Kan de gedeputeerde dit nader duiden? 
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De heer Van Liere (PvdD) vraagt over welke harmonisatie wet- en regelgeving wordt 

gesproken op pagina 30, rechts onderaan, lobbystrategie IPO energiestrategie.  

 315 
De heer Buijtendorp (D66) kan zich vinden in de gestelde prioriteiten. Jammer dat het qua 

timing ongemakkelijk loopt. 

 

Mevrouw Doevendans (PvdA) vindt de stukken alleszins goed en smart opgesteld. Zij wil eerst 

de nieuwe begroting bestuderen en hier wellicht nog vragen over stellen.  320 
 

De heer Klein (CU/SGP) heeft de indruk dat het IPO erg inzet op de regionale 

energiestrategieën. Waar komen deze regionale energiestrategieën als instrument vandaan en 

op welke kaders zijn deze gebaseerd? 

 325 
Mevrouw De Meij (50plus) vraagt of de gevolgen van het Klimaatakkoord consequenties 

kunnen hebben voor het programma van het IPO op het gebied van klimaat. 

 

Gedeputeerde Van der Hoek meldt dat het RES afspraken betreft tussen IPO, VNG en 

waterschappen en de provincie is partner in de totstandkoming van de RES. Daarbij is 330 
vastgelegd dat het aanbod van de opwek regionaal gerealiseerd moet worden en daarvoor is 

een aanbod aan het kabinet gedaan. De gemeenten zijn hierbij als eerste aan zet. Het 

provinciale beleid en bestaande wet- en regelgeving voor energie kunnen zeker tot 

belemmeringen leiden, maar voor de RES moeten gemeenten eerst zelf beoordelen en 

inventariseren waar de kansen zitten voor verduurzamen op wijkniveau door middel van 335 
opwekking. Dat is de eerste stap en uiteindelijk leiden alle plannen van de gemeenten tot een 

RES voor Noord-Holland-Noord en een RES voor Noord-Holland-Zuid. Daarna komt men te 

spreken over de regelgeving op welk niveau dan ook. Het IPO heeft met het Rijk en de VNG en 

Unie van Waterschappen afspraken gemaakt en men probeert het tempo erin te houden, maar 

het zal nog een hele klus worden om een en ander in december af te ronden. Het IPO heeft de 340 
provincies ondersteuning in dit proces aangeboden. Er wordt bijvoorbeeld voorzien in een 

programmamanager RES Noord-Holland-Noord en Noord-Holland-Zuid, dus gemeenten 

worden gefaciliteerd en ondersteund, ook vanuit de MRA en ook vanuit het programma 

warmte en koude en door het portefeuillehouderoverleg. 

 345 
Gedeputeerde Tekin antwoordt de PvdD dat het IPO aan de klimaattafel goede afspraken met 

de minister gaat maken over de harmonisatie.  

 

Tweede termijn 

 350 
De heer De Kam (CDA) wenst de gedeputeerde veel succes bij de ondersteuning van de 

gemeenten.  

 

De voorzitter meldt dat dit onderdeel van het verslag aan PS wordt toegestuurd voor de 

volgende Statenvergadering.  355 
 

7. Rondvraag portefeuille dhr. Tekin en terugkoppeling deelname gemeenschappelijke 

aangelegenheden en Europa 

 

Er zijn geen vragen. 360 
 

8.  Rondvraag portefeuille dhr. Bond en terugkoppeling deelname gemeenschappelijke 

aangelegenheden en Europa  

 

De commissie heeft geen vragen.  365 
 

Gedeputeerde Bond meldt naar aanleiding van een vraag van de PvdD in de vorige 

vergadering dat het budgetrecht voor Pallas bij GS ligt omdat PS in 2012 het besluit hebben 

genomen en de totale gelden ter beschikking zijn gesteld.  

 370 
De voorzitter stelt voor om in de volgende vergadering vast te stellen of motie 60 van 2014 

hiermee is afgedaan. 
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9.  Rondvraag portefeuille dhr. Van der Hoek en terugkoppeling deelname 

gemeenschappelijke aangelegenheden en Europa 375 
 

Mevrouw Van Rooij (PvdA) meldt dat de Tweede en Eerste Kamer akkoord zijn gegaan met de 

fusie van Haarlemmerliede, Spaarnwoude en Haarlemmermeer, maar er is ook een motie 

aangenomen door de Tweede Kamer waarin: “Verzoekt de regering na voltooiing van het 

herindelingsproces de provincie Noord-Holland te verzoeken met de nieuwe gemeente 380 
Haarlemmermeer, gemeente Haarlem alsmede met de inwoners van Spaarndam te verkennen 

of voor het dorp Spaarndam een grenscorrectie een duurzame oplossing is en of dit kan 

rekenen op draagvlak van de inwoners van Spaarndam en de Kamer hierover binnen een jaar 

te informeren”. Hebben GS al een plan opgesteld om uitvoering te geven aan deze motie? Kan 

deze raadpleging gelijktijdig plaatsvinden met de Statenverkiezingen in maart 2019? Wat 385 
wordt er met de uitslag gedaan of wat zijn de consequenties voor het verdere proces? 

 

Gedeputeerde Van der Hoek kent de betreffende motie van de Tweede Kamer, maar die motie 

is gericht aan de minister en vraagt de minister om na voltooiing van de herindeling een 

verzoek te doen aan de provincie. De herindeling is nog niet voltooid en pas daarna kan de 390 
minister gevolg geven aan de motie. Wanneer GS het verzoek van de minister ontvangen, 

wordt hierop adequaat gereageerd.   

 

10. Sluiting 

 395 
De voorzitter dankt iedereen voor zijn en haar bijdrage en sluit de vergadering om 19.30 uur.  

 

11. C-Agenda Communicatiebeleid, integriteit, PS/GS zaken, juridische zaken en intern. 

betrekkingen/public affairs 

 400 
12. C-Agenda Economie, Toerisme en Recreatie, Internationale Marketing en Acquisitie, 

Sponsoring en Subsidies Algemeen 

12.a  Economie: Brief GS aan PS inz. Verhoging subsidieplafonds Uitvoeringsregeling 

subsidie toekomstbestendige winkelgebieden N-H 2018 (C-agenda EEB 15-10-2018) 

 405 
13. C-agenda Energie, Duurzaamheid, Circulaire Economie, Bestuur, Culturele 

Infrastructuur, Inkoop (algemeen) en Archieven (Van der Hoek) 

13.a  Archieven: Brief GS aan PS inz. Archiefinspectie 2017 (c-agenda EEB 15-10- 2018). 

13.b  Toezicht: Brief GS aan PS inz. Agenda toekomst van het toezicht 

13.c  Energie: afschrift van mail aan gemeenteraad Amsterdam van democratisch Energie 410 
Initiatief inz. manifest aan gem. en waterschappen (C-agenda EEB 15- 10-2018) 

13.d  Energie: Brief GS aan PS inz. Samenwerkingsovereenkomst Warmte en Koude MRA 

2018-2021 (c-agenda EEB 15-10-2018) 

 

14.  C-agenda Recreatieschappen en Onderwijs en Arbeidsmarkt (Tekin) 415 
 

15.  C-agenda Algemeen 

15.a  Heel PS: Maandelijks MRA Raads- en Statenleden bericht - editie 19 (c-agenda M&F en 

EEB 15-10-2018, NLWM en R&W 29-10-2018) 

15.b  Laatste begrotingswijziging 2018 (A-agenda M&F 15-10-2018 en C-agenda's EEB 15-420 
10-2018, NLWM en R&W 29-10-2018) 
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